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Hei  Eg ser at det er 2 stk på skurtveit som ønsker fartsdumpar på vegen inn der, men ka med oss 
andre (som er i fleirtal) ??? men kan ikkje heilt skjønna at dette er nyttigbruk av middlane til 
kommunen? Et sklit hadde nok gjordt jobben mykje billigare, det er heilt umuligt og halde noke stort 
høgare fart en 30 på den vegen. Da har det lite for seg med farts humpar. Vil også legga til at ein av 
dei som vil ha dette , er det huset som er først på skurtveitvegen ,altså ca 30 meter fra 
hovedvegen.  Eg er så heldig å få vera født og oppvokst på skurtveit, og hadde sett mye mer nytten 
av et varselsskilt som viser gardstun. Det vil også skape problemer for Brøyting om vinteren. 
 
Mvh Klaus Spjeld 


